

DB-PG0222	DB-PG0222
L48005	L48005
linx	linx





Payment and Shipment

💰 Payment

1. Generally, we accept the following payment methods: T/T; Western Union; paypal. T/T; western union. And our protection only gives the payment ways accepted by Alibaba Trade Assurance.



Shipment

1. We will sent the items within 5days (working days, Not holiday sea for ink and about 15days for machine after receiving your payment.

2.The shipment is always by Express , air or sea .

Sea transportation: It is used for large volume of products.It is shipped from port to port.

It is the most economical shipment way, we suggest this with order more than 1cbm, the unit cost will be the cheapest.

Air transportation:It is shipped from airport to airport.Compared with sea transportation, costs are relatively higher,but it has high efficiency with about five working days.If the goods weight is more than 180kgs and you also want to receive the goods in short time, we suggest this way.

Express: It is shipped from door to door ,it is very quickly with about 5 working days,and intimate service.Normally if the goods weight is lower than 180kgs , we suggest this way.

If you have any concerns about it ,you can contact us now by email sales@cheef.cn <<mailto:sales@cheef.cn>>

3. When you receive the items you ordered, please check it carefully.Please contact us directly if you have any problems.

4. If you have not got it within the shipping time,please contact us without hesitation. We will check it for you immediately.



Q1 1. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

A 1. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

Q2 2. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

A 2. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

Q3 3. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

A 3. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

4. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

Q4 4. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

A 4. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

Q5 5. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

A 5. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

Q6 6. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

A 6. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

7. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

Q7 7. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

A 7. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

Q8 8. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

A 8. 2019年1-6月，我国规模以上工业企业利润总额下降了多少？

86-512-6281-0865
 86-138-620-19623
 86-512-6730-1180
 SALES@CHEEF.CN